
Warszawa, dnia 17 kwietnia 2008 roku 

PROTOKÓŁ nr 02/2008 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 17.04.2008 r 

Program posiedzenia: 

1 . Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Sprawy finansowe ZK ZZPW, w tym omówienie kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną ZK ZZPW, oraz płatności 
zaległości finansowych na Forum za 2002 i 2003 rok, oraz jakie działania 
musimy podjąć by te problemy rozwiązać 

4. Omówienie spraw organizacyjnych w tym: przygotowanie terminu 
posiedzenia Zarządu Krajowego 

5. Wolne wnioski — dyskusja, 
6. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzię1i: 

1. Waldemar Ziobro, Przewodniczący 
2. Zenon Chylicki 
3. Marek Jaskulski 
4. Marek Kaczmarczyk 
5. Stanisław Kastrau 
6. Józef Labuda 
7. Jacek Łabiga 
8. Maciej Michalczonek 
9. Maria Watras 

Krajową Komisję Rewizyjną reprezentowali: 

I. Zenobiusz Jamiolkowski oraz 
2. Andrzej Popielec. 

Ad.1-2. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich 
członków Prezydium oraz Komisji Rewizyjnej dokonał otwarcia posiedzenia 
oraz przedstawił plan posiedzenia, który został zatwierdzony przez zebranych 
jednogłośnie. 

Ad.3. W tym punkcie Waldemar Ziobro przedstawił sytuację finansową ZK 
ZZPW która jego zdaniem jest bardzo nieciekawa. Następnie oddał głos 
wiceprzewodniczącemu Jackowi Łabidze, który szczegółowo przedstawił 
sytuację finansową - jakie organizacje mają uregulowane składki i za jaki 
okres mają do uregulowania pozostałe, które nie płacą na bieżąco oraz jakie 
mamy problemy finansowe. 

Po omówieniu tych spraw Krajowa Komisja Rewizyjna zapoznała członków 
Prezydium z protokołem z przeprowadzonej kontroli; protokół w 
dokumentach ZK. Z protokołu KKR wynika, że podjęta została uchwała 
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wnioskująca wstrzymanie wypłacania delegacji związkowych do czasu 
uregulowania składek członkowskich przez organizacje zakładowe. Ponadto 
stwierdzono, że źle są wypełniane przez organizacje zakładowe sprawozdania 
finansowe przesyłane do ZK ZZPW a nawet w niektórych przypadkach, nie są 

przesłane w ogóle. 

Następnym problemem stwierdzonym przez KKR wynikającym z protokołu 

jest brak dokumentów rozliczeniowych niektórych organizacji zakładowych 

również za 2006 rok. 

Po tym zapisie rozgorzała burzliwa dyskusja, do której w szczególności 

odniósł się wiceprzewodniczący Zenon Chylicki, który stwierdził, że jest to 
bałagan i jest to niemożliwe aby występowały braki dokumentów które 
wcześniej były rozliczane i nikt nie wnosił do nich uwag, gdyż on ma kopie 
swoich dokumentów dostarczanych do ZK ZZPW i jest tym bardzo 
zbulwersowany. 

Jacek Labiga przedstawił najpilniejsze potrzeby finansowe ZK ZZPW w tym: 
• remont komputera w biurze ZK ZZPW, 
• naprawa kserokopiarki, 
• zapłata za domenę internetową ZZPW, 

Po omówieniu tych spraw Waldemar Ziobro zaproponował aby w pierwszej 
kolejności dokonywać opłat najpilniejszych, bieżących, a do czasu otrzymania 
wpływów wstrzymanie wypłat delegacji związkowych zgodnie z propozycją - 
podjętą Uchwałą KKR. 

Ponadto omówiono sytuację związaną z przejęciem dokumentów finansowych 
przez wiceprzewodniczącego Marka Jaskólskiego. W/w stwierdził, że 

dokumentacja i finanse są nie przejęte, gdyż ma problemy z umówieniem się z 
Jackiem Labigą aby tego dokonać. 

W związku z powyższym Prezydium ZK podjęło Uchwale: 

Prezydium ZK ZZPW na swym posiedzeniu w dniu 17 kwietnia 2008 roku 
zobowiązało przewodniczącego ZK do ustalenia ostatecznego terminu 
spotkania wszystkich zainteresowanych stron w celu przekazania i przejęcia 

dokumentacji finansowej i finansów aby to ostatecznie uregulować. W 
spotkaniu tym ma uczestniczyć przedstawiciel KKR. 

Ad.4. W tym punkcie omówiono sprawy organizacyjne oraz dokonano ustaleń 

dotyczących poprawienia działalności i funkcjonowania Prezydium ZK ZZPW 
w tym: 

--- Wyjaśniono sprawę dokonania spisu majątku ZZPW przez sekretarza 
Macieja Michalczonka, który poinformował, że wykaz ustalonych przez niego 
składników majątkowych przekazał Jackowi Łabigi w celu uzupełnienia, gdyż 

on nie ma dojścia do pełnej dokumentacji. Natomiast Jacek Labiga 
odpowiedział, że tego nie dokonał ponieważ źródłowe dokumenty finansowe 
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były u księgowej ZK i nie miał czasu na wypełnienie, ponadto uczestniczy w 
wielu spotkaniach i nie ma na to czasu. 

--- Po tej wypowiedzi głos zabrał wiceprzewodniczący Stanisław Kastrau, 
który stwierdził, że skoro Jacek Labiga nie ma czasu na podstawowe sprawy 
związkowe, to znaczy, że za bardzo został obarczony obowiązkami i nie może 

się z nich wywiązać, proponując to przeanalizować i sfinalizować. 

--- Następnie głos zabrał Zenon Chylicki, który zadał kilka pytań dotyczących 

działalności finansowej związku twierdząc, 

• że zbyt łatwo wydaje się pieniądze związkowe 

• i czy stać nas było na zakup drogiego laptopa? 

Na zadane pytania odpowiedział Jacek Labiga informując, że wszystkie 
zakupy i wydatki realizowane są na podstawie podjętych uchwał i decyzji 
Zarządu Krajowego. 

Po tych odpowiedziach nastąpiła krótka wymiana zdań pomiędzy Zenonem 
Chylickim i Andrzejem Popielcem, członkiem KKR, która nie zasługuje na 
zapisanie w protokole, więc ją pomijam. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Zenon Chylicki przedstawił swoje uwagi i 
spostrzeżenia, które powinny doprowadzić do oszczędności w naszym związku 
- czy do rozliczenia naszego związku potrzeba było zatrudnić aż księgową i to 
za tak duże pieniądze, zresztą przyznane w formie zapomogi, i czy było to 
legalne, ponadto oświadczył, że zna wielu księgowych którzy zrobili by to 
legalnie i za dużo mniejsze pieniądze. 

W tym temacie głos zabrał też Marek Kaczmarczyk, który przychylając się do 
opinii Zenona Chylickiego, poinformował, że zna biura rachunkowe, które 
zrobią to fachowo i za dużo mniejsze pieniądze, wystawiając też za wykonaną 

usługę fakturę. 

Kolejnym tematem poruszonym przez Zenona Chylickiego kontynuującego 
wątek szukania oszczędności w ZK jest sprawa przyjazdu na posiedzenia ZK 
po kilku przedstawicieli z jednej organizacji zakładowej — po co tylu 
przedstawicieli na posiedzeniach, skoro wielu z nich jest tu tylko po to aby 
rozliczyć delegację, jechać z powrotem do siebie i nic nie przekazać członkom 

swojej organizacji zakładowej — w związku z powyższym wnioskując, aby na 
posiedzenia ZK przyjeżdżali tylko przewodniczący lub 1 jego przedstawiciel, 
który ma prawo głosu. 

Następnie Zenon Chylicki wnioskował o obniżenie składek członkowskich z 1 
% na 0,5 %, uzasadniając to tym że, są organizacje zakładowe np. w Zakładzie 

Taboru w Gdyni, które biorą tylko 2 zł składki a mają takie same uprawnienia 
i informacje jak my, a może nawet lepsze. 

--- Następnie głos zabrał Józef Labuda, który poinformował, że wysłane pismo 
ZK do dyrektorów zakładów informujące o powierzeniu przez ZK funkcji 
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doradcy naszego związku, jednej z tych osób (Henrykowi Adamowiczowi z 
CM Gdynia) zablokowało drogę awansu na zastępcę lub dyrektora zakładu. 

--- W odpowiedzi Waldemar Ziobro stwierdził, że po to wybierano doradców 
związkowych aby pracowali na rzecz związku a naszym obowiązkiem było 

poinformowanie o tym fakcie zatrudniających ich pracodawcow. 

--- Po tej wypowiedzi ponownie głos zabrał Zenon Chylicki, który zadał 

pytanie dlaczego na naszej stronie internetowej nie jest zachowana kolejność 

alfabetyczna członków Prezydium? 

--- W odpowiedzi głos zabrał Jacek Labiga, który poinformował, że we 
wszystkich organizacjach jest ustalona jakaś hierarchia związkowa. 

--- Natomiast Waldemar Ziobro stwierdził, że na pierwszym posiedzeniu 
Prezydium przedstawił kolejność w/g obciążenia pracą związkową i tak to jest 
zapisane, gdyż wszyscy są wiceprzewodniczącymi odpowiedzialnymi za 
powierzone zadania... 

--- Następnie Zenon Chylicki chciał dowiedzieć się nt przepływu informacji na 
stronie internetowej, dlaczego tak jest, że często jest zamieszczana bardzo 
krótka notatka ze spotkania, niewiele mówiąca o czym było to spotkanie a jest 
tylko masa zdjęć z których nic nie można wyczytać. Czy o taki przepływ 

informacji nam chodzi na stronie internetowej ? Ponadto zapytał się o to, kto 
jest odpowiedzialny za prowadzenie biura- odpowiedzi udzielił Waldemar 
Ziobro, który poinformował, ze najczęściej w biurze przebywają Jacek Labiga, 
Maciej Michalczonek oraz Aleksander Kufka. W tym momencie swoją uwagę 

wniósł Jacek Labiga, który stwierdził, że jeśli tylko oni mają odpowiadać za 
biuro to trzeba wymienić wszystkie zamki i na pewno nikt inny nie będzie miał 

klucza. 

--- Kolejnym pytaniem zadanym przez Zenona Chylickiego była sprawa 
zakupu mundurów kolejowych, i dla kogo one będą, proponując jednocześnie 

aby te mundury były zakupione dla przewodniczącego ZK oraz po jednym dla 
przedstawicieli organizacji zakładowych np: z PR, CM, PLK i dwa dla pocztu 
sztandarowego. Odpowiedzi udzielił Waldemar Ziobro, który poinformował, 

że zakupy będą zrobione zgodnie z decyzją Zarządu Krajowego ale 
przedstawioną propozycje warto rozważyć. 

---- Następnym członkiem Prezydium zabierającym głos był Józef Łabuda, 

który oświadczył, że dopóki nie będzie normalności w Zarządzie Krajowym to 
jego organizacja nie będzie płaciła składek członkowskich na ZK ZZPW, 
jednocześnie prosząc aby za jego słowa się nie obrazać, 

--- Aby uspokoić atmosferę głos zabrał Waldemar Ziobro twierdząc, że 

podczas negocjacji płacowych przed podpisaniem protokołów wszyscy 
przedstawiciele kontaktowali się z przedstawicielami ZK, czy podpisać 

uzgodnienia płacowe czy nie, więc nie można mówić, że się nie kontaktujemy 
gdyż jest wprost przeciwnie jak się to przedstawia i nikt sam nie podejmował 

decyzji. 
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--- Waldemar Ziobro uciął całą tą dyskusję kierując zapytanie do 
wiceprzewodniczącej Marii Watras odpowiedzialnej za dokumentację ZK w 
biurze związku - kiedy będzie zrobiony porządek z dokumentami w biurze ZK 
ZZPW ? 

--- Maria Watras w odpowiedzi zapytała się jak ona ma to zrobić, gdyz ma 
swoją koncepcję, a ta koncepcja może być niezgodna z oczekiwaniami, więc 

oczekuje na informacje jak to ma wyglądać. W/g koncepcji Waldemara Zbiory 
przede wszystkim chodzi o rozdzielenie dokumentacji z podziałem na 
poszczególne spółki, dlatego proponuje umówić się z Jackiem Labigą aby 
dokonać podziału dokumentacji. 

--- W trakcie tej dyskusji głos zabrał Stanisław Kastrau który stwierdził, że 

Waldemar Ziobro znowu chce obarczyć tą pracą Jacka Labigę a skoro mamy 
w tym związku sekretarza generalnego to chyba on powinien to wszystko 
wiedzieć gdzie co jest i to on powinien razem z Marią Watras doprowadzić do 
uporządkowania tej dokumentacji a nie znowu Jacek Labiga, który nie będzie 

miał na to czasu. 

--- Następnie Waldemar Ziobro poinformował zebranych o trwających 

negocjacjach i rozmowach w n/w tematach: 

• w sprawie wprowadzenia zmian do strategii, powołano zespól do tych 
prac, 

• w sprawie prawdopodobnych podwyżek, 

• w sprawie paktu gwarancji pracowniczych; w/g propozycji zz będzie on 
bardzo krótki i ma obowiązywać przynajmniej 7 lat. 

• w dniu 24 kwietnia br prawdopodobnie odbędzie się spotkanie w PŁK 

w sprawie paktu, ale na razie jest to wiadomość niepotwierdzona. 

Ad.5. W tym punkcie omówiono n/w sprawy: 

--- Marek Jaskulski poruszył sprawę karania pracowników karami 
finansowymi np. za awarię naprawianego sprzętu lub części i czy nie byłoby 

możliwości ubezpieczenia tych spraw w jakiejkolwiek firmie 
ubezpieczeniowej. 

--- Marek Kaczmarczyk omówił sprawy Cargo, w tym spotkanie z Zenonem 
Kozendrą, dyrektorem ds. pracowniczych spółki, podczas którego omawiano 
sprawy Cargo, zmiany do ZUZP i problemy wynikające w tej spółce, ponadto 
zaporoponował aby organizacje zakładowe zwróciły uwagę na opłacanie 

składek na PZU, ZUS czy składki członkowskie gdyż dzieją się dziwne rzeczy. 

--- W nawiązaniu do tego co przekazał Marek Kaczmarczyk, Waldemar 
Ziobro zaproponował aby Józef Labuda jako przedstawiciel Cargo 
opracował propozycje zmian do ZUZP i przesłał je do ZK. Propozycja 
została przez zainteresowanego zaakceptowana. 
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--- Jacek Labiga poruszył sprawę uszkodzonego komputera, nawiązując do 
Uchwały ZK o zakupieniu nowego komputera przedstawił 2 oferty w cenie 
2349 zł i 2249 zł. 

W związku z brakiem pieniędzy Marek Kaczmarczyk zaproponował aby 
organizacja macierzysta Jacka Łabigi (przy CM Lublin) zakupiła nowy 
komputer na raty i go spłacała w poczet należnych ZK ZZPW składek 
członkowskich 

Wniosek kolegi Marka Kaczmarczyka przegłosowano - akceptując ofertę 
o wartości 2349 zł przy 1 glosie wstrzymującym. 

--- Następnie głos zabrał kolega Maciej Michalczonek, który zapoznał 
członków Prezydium ZK z pismem kierowanym do Prezydium ZK, w której 
krytycznie ocenił sytuację panująca w naszym związku a postawę Jacka Łabigi 
w szczególności, kopia pisma w załączeniu. 

--- Po zapoznaniu się z treścią pisma Waldemara Ziobro zapytał się Macieja 
Michalczonka do czego zmierza i czego oczekuje? 

--- Maciej Michalczonek w odpowiedzi stwierdził, że chodzi o uregulowanie 
wszystkich przedstawionych w piśmie niedociągnięć oraz udzielenie przez 
zainteresowanego/zainteresowanych odpowiedzi, najchętniej na piśmie 

--- Jacek Łabiga po wysłuchaniu treści pisma przedstawionego przez Macieja 
Michalczonka przyznał, że zdarzały się ostatnio pewne niedociągnięcia dlatego 
chciałby aby to było wyjaśnione i uregulowane przez Waldemara Ziobrę do 
końca. 

--- W związku z powyższym Waldemar Ziobro przypomniał, że dyżury w 
biurze ZK dyżury pełnią: 

• Wtorki --------------- Jacek Łabiga, 
• Środy lub Czwartki  Maciej Michalczonek, 
• Piątki -------- ------ Aleksander Kufka. 

--- W nawiązaniu do zawartych w piśmie informacji Stanisław Kastrau 
ponownie zarzucił brak przepływu informacji z ZK do organizacji 
zakładowych a te które są zamieszczane na naszej stronie internetowej, nie są 
dla każdego dostępne a ze zdjęć tam umieszczanych nie da się tych informacji 
odczytać i powiesić w gablotach. 

--- Na zakończenie Prezydium ustaliło termin posiedzenia Zarządu Krajowego 
ZZPW na dzień 4 lub 5 czerwca 2008 roku. 

Ponadto ustalono, że sekretarz generalny sporządzi imienny wykaz listy 
osób uprawnionych do udziału w posiedzeniach ZK w charakterze 
członków zarządu. 
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Ad. 6. Po wyczerpaniu wszystkich punktów programu, posiedzenie Prezydium 
zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził: 

Stanisław Kastrau 

zał: pismo Macieja Michalczonka skierowane do Prezydium ZK ZZPW 

• 

• 
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Poufne! 

Uwagi przygotowane na posiedzenie 
Prezydium ZK ZZPW w dniu 17.04.08 

Szanowni Członkowie Prezydium, 

przykro mi to powiedzieć, ale myślę, że przyszedł czas pewnego 
upublicznienia moich trwających od 2002 roku anomalii w 
relacjach z Jackiem Labigą, wiceprzewodniczącym Zarządu 

Krajowego. Od początku a zwłaszcza od chwili powierzenia w 
2003 roku mojej osobie funkcji sekretarza generalnego Zarządu 

Krajowego ZZPW, odbierał to zawsze jako zawłaszczanie 

obowiązków, które wcześniej od lat on sam niepodzielnie 
wykonywał. 

Wielokrotnie w małostkowy sposób kontestował moje prawie 
wszystkie działania zupełnie nie biorąc pod uwagę, iż ktoś może 
mieć większe od niego, lub inne doświadczenie w tym temacie. 

Ostatnio nastąpiła eskalacja tych działań: wielokrotne, często 
artykułowane w niewybrednej, impertynenckiej formie próby 
ograniczania, moich statutowych obowiązków, m.in. przyjazdów do 
biura Zarządu Krajowego w Warszawie; niejednokrotnie padało z 
jego strony pytanie - po co ja przyjechałem do Warszawy, 
sugerując, że powinienem z nim uzgadniać moje wyjazdy; to 
niepojęte, to chyba jakieś nieporozumienie. Czy Jacek Labiga 
uzgadnia swoje przyjazdy do Warszawy ? Jaką on pełni funkcję w 
związku? 

Np. w dniu 10.04.08 oświadczył też, że nie zwróci wydatkowanych 
przeze mnie od początku br kosztów podróży, uzależniając to od 
wpłacenia składek przez moją macierzystą organizację związkową. 

Czy ja byłem wybrany do prezydium jedynie przez delegatów 
Pomorskiego Zakładu Przewozów Regionalnych w Gdyni, czy 
przez delegatów reprezentujących wszystkie komórki organizacyjne 
ZZPW ? Padła też informacja, iż nieuregulowane składki ma 
większość zakladówek (!?). Nic dodać, nic ująć. 
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W ten sposób doszliśmy do meritum, do stanu który można ocenić 

jako głęboką zapaść naszej organizacji. Tak dalej nie możemy 

pracować. M.in.: 

1 do dnia dzisiejszego swojej funkcji (wiceprzewodniczącego 
ds. finansowych) de facto nie pełni Marek Jaskólski, 

2. karygodnym jest powierzenie jednej osobie Jackowi Labidze 
dwóch funkcji - kasjera a zarazem osoby akceptującej 
delegacje i inne wydatki, 

3. nie dociążono obowiązkami również kilku innych członków 

Prezydium, 
4. w biurze Zarządu Krajowego giną min rozliczenia 

finansowe poszczególnych komórek zakładowych, 
5. kuleje sprawa przepływu informacji z poszczególnych obrad, 

posiedzeń i spotkań; w treści są zbyt ogólnikowe, lakoniczne, 
choć zarazem, co trzeba też przyznać, są niej ednokrokrotnie 
bogato udokumentowane fotograficznie, 

6. do dnia dzisiejszego Jacek Labiga nie uzupełnił na 
podstawie materiałów źródłowych którymi dysponuje, 
sporządzonego przeze mnie wykazu majątku naszego 
związku (przedmiotów nietrwałych i środków nietrwałych). 

Mam też pytanie — na podstawie jakiej uchwały/uchwał Jacek 
Labiga był lub jest uczestnikiem obrad, posiedzeń i spotkań: 

1. Zespołu Trójstronnego ds. Kolejnictwa oraz Podzespołu ds. 
„Strategii dla transportu kolejowego do roku 2013", 

2. komisji sejmowych, 
3. w Związku Pracodawców Kolejowych, 
4. w PKP S.A., 
5. w PKP Cargo S.A., 
6. w PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 
7. komitetów strajkowych i protestujących, 
8. w FZZ, 
9. ostatnio w Konfederacji Kolejowych Związków 

Zawodowych, itd. itd. 

A trzeba też pamiętać, iż Jacek Labiga jest też, a może przede 
wszystkim, zastępcą przewodniczącego swojej organizacji 
zakładowej przy Zakładzie Taboru w Lublinie, de facto ją 

prowadzącym, oraz ławnikiem w Sądzie Pracy. 
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Pełni aż tyle funkcji przez zasiedzenie ? Człowiek choinka ? A 
może dysponuje predyspozycjami których nie posiadają pozostali 
członkowie Prezydium Zarządu Krajowego? 

Dotychczas do listy negatywnych postaci ZZPW nasze środowisko 

nominowało Andrzeja Pawelca, kilkakrotnie zabiegał o to 
wyróżnienie Jacek Zaborowski, czy można ocenić, iż jest to 
również celem działań Jacka Labigi ? 

Odnoszę wrażenie, a mój pogląd podziela cały szereg osób, iż 

naszym przewodniczącym nie jest, i tu przepraszam cię Waldku, 
Waldemar Ziobro, lecz Jacek Labiga. 

I to jest próba odpowiedzi na postawione pytanie, co m.in. jest 
przyczyną postępującego kryzysu naszej organizacji, że w 
rezultacie cały szereg zakładówek nie płaci składek, a więc 

jednoznacznie nie akceptuje sytuacji w której znalazła się nasza 
organizacja. 

Proponuję też by każdy zajmował się sprawami do których ma 
największe predyspozycje lub doświadczenie. 

Są i przykłady dobrze wykonywanych obowiązków jak np. przez 
Aleksandra Kufkę, administratora naszej strony internetowej. 
Nieustannie rozwija się, szuka nowych form wyrazu itd. 

Nie będę odosobniony, iż poruszonymi przeze mnie wcześniej 

sprawami powinniśmy zająć się w szerszym gronie np. wśród 

członków Zarządu Krajowego, lub nawet delegatów ZZPW. 
Stawiam więc wniosek o zwołanie jednego z tych gremiów. 

Korzystając niejako z okazji chciałbym zwrócić też uwagę na 
lepsze przygotowywanie podejmowanych uchwał przez Zarząd 

Krajowy; kto np. ocenił wcześniej kwalifikacje osób których 
powołaliśmy w dniu 11 marca br na doradców związku? 

Dziękuję za uwagę. 

Maciej Michalczonek 
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